
Predkongresna razmišljanja
Med delegati za osmi kongres Zveze sindikatov Slovenije sta bila tudi naša današnja gosta tovariš

France Ambrož, kovinostrugar iz Združenih papimic Vevče, in Pavla Drnovšek. delavka iz Kolinske.
Tovariš Ambroi je član 10 OOS, mnogi pa ga morda bolje poznajo kot bobnarja papirniškega pihal-
nega orkestra in bobnarja zabavnega ansambla Amores; tovarišica Pavla pa je predsednica aktiva
mladih delavcev v Kolinski, pa tudi članica 10 delavskega sveta.

- V teh dneh se končujejo
široko zasnovane razprave v
osnovnih organizacijah sindika-
tov. Kako so te razprave pote-
kale v vaši OOS?

Tovariš Ambrož: V naši OOS še
vedno potekajo zelo živahne razpra-
ve soglašali pa smo, da morajo sindi-
kati uresničiti vse naloge, ki so jih
pred nas postavili X. kongres ZKJ,
VII. koneres ZKS ter četrta konfe-
ienca ZSS. Razptave sopotekalcpo
obratih in kljub težavam, ki jih pred
naspostavlja izmensko delo (delamo
namreč v štirih izmenah), smo uspe-
li, da se je razprav udeležila velika
večina naSh delavcev.

Pavla Drnovšek: Pri nas so razpra-
ve potekale po TOZD in je vsaka
TOŽD zase obravnavala predkon-
gresne dokumente ter jih potrdila.
Vsak član delovne organizacije je
dobil dokumente, tako da so bili z
njimi seznanjeni tudi tisti, ki morda
v razpravah niso sodelovali. Na kon-
ferenci pa smo na novo sprejeli tudi
nekatere sklepe, ki nas zadolžujejo
zlasti z brganizacijske strani. Gre
namreč za ustanovitev samostojnih
sindikalnih organizacij po TOZD ter
za izdelavo poslovnika o delu kon-
fetence OOs in sindikalnih skupin.

— Kakšne so bistvene naloge
in cilji kongresa in kaj pričaku-
jejo od kongresa delavci, kate-
rih delegat ste?

Tovariš Ambrož: Kongrcs se se-
staja ob pravem času, ko delavski
razred uveljavlja nove samoupravne
odnose na vseh področjih zdurže-
nega dela. Naloge in cilj so odiaz
snovanja in razpoloženja delavcev,
ki je že dolgo zorelo. Delavci ho-
čemo reševati družbena in gospo-
darska vprašanja na samoupravnih
temeljih in vplivati na svoj družbeni,
materialni in socialni položaj. Pre-
pričan sem, da bo VIII. kongres
spreiel take sklepe, ki bodo izražali
interese delavcev, opredelili naloge
in odgovomost ter dal vso podporo
udeležbi v samoupravnem procesu.

Pričakujem, da bo kongres iz
opred^ljenih nalog in ciljev, kizade-
vajo delavce v združenem delu, dal
vso samoupravno moč in pobudo,
oziroma vplival na ustvarjanje in de-
litev dohodka in na vse tokove dmž-
bene reprodukcije.

Tovarišica Pavla: Osnovna naloga
kongresa je, da se sindikat s spreje-
mom novih statutov in programov
za svoje delovanje v prihodnjem
obdobju znova potrdi kot prava de-
lavska organizacija. Glede na nov de-
legatskf sistem samoupravljanja se
mora tudi sindikat organizirati tako,
da bo navzoč s svojo aktivno vlogo
na vseh mestih in ravneh samouptav-
nega, pa tudi oblastnega odločanja.
V naši organizaciji smo že v javni
razpravi o osnutkih kongresnih do-
kumentov sprejeli sklepe o izpopol-
nitvi organizacije sindikata v TOZD
in na ravni delovne organizacije,
tako da bomo imeli sindikalnega
poverjenika v sleherni delovni sku-
pini in da bomovsonadaljnjozgrad-
bo sindikalne organizacije znotiaj
TOZD in delovne organizacije izo-
blikovali po delegatskih načelih.
Kot delegatka pričakujem od kon-
gresa predvsem to, da bodo sprejeti
taki obvezujoči sklepi, ki bod anga-
žirali celotno članstvo za še aktiv-
nejšo vlogo pri urejanju vseh živ-
Ijenjsko pomembnih problemov de-
lavskega razreda. Zlasti bi se morala
vsa vodstva - od 10 v OOS vse do
organov na ravni republike in zveze
- čim neposredneje povezovati s
članstvom in se zadolžiti, da se
bodo v okviru sredin, kjer delajo, v
resnici bojevali v skladu s sklepi čla-

France Ambrož: ,,Predkon-
gresnih razprav se je udeležila
večina naših delavcev."

nov OUS. V vodstva bi moralo priti
tudi čimveč mladili delavcev, da bi
se tako ne samo skoz AMD, temveč
tudi skoz delo celotne organizacije
sindikata delo poživilo in zrevolu-
cioniralo.

— Kako pa ste sprejeli novi-
co, da ste bili izbrani za dele-
gata?

Tovariš Ambrož: Moram reči, da
sem bil zelo prijetno presenečen.
Vem, da biti delegat na kongresu ni
le čast, temveč tudi velika obvez-
nost in odgovornost. Nikoli se nisem
izmikal delu in mi zato ne bo preveč
težko.

Tovarišica Pavla: Tudi sama sem
bila vesela za izkazano zaupanje.
Dobro se zavedam odgovornosti, ki
sem jo sprejela kot delegatka. IG

Pavla Drnovšek: ,,Osnovna na-
loga kongresa je, da se sindikat
potrdi kot prava delavska orga-
nizacija."


